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ZÁPIS Z VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ 

ZASTUPITELSTVA MĚSTA DUBÁ 

č. 2/2024 ze dne 22. února 2024 
 

Místo a čas konání: Dubá, Dlouhá ulice čp. 86, od 1700 hodin 
 

Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 
zveřejňovaných osobních údajů podle zákona ČR č. 110/2019 Sb., o zpracování osobních údajů, 

a Nařízení Evropského parlamentu a rady (EU) 2016/679, o ochraně fyzických osob. 
______________________________________________________________________________________________________ 
 

Zastupitelů přítomno: 10 Ing. Irena Žalovičová (starostka), Martin Fuxa, DiS. (místostarosta) 
 Ing. Anna Ložková, Monika Šimonová, Mgr. Veronika Matějková, Jakub Fliegel 
 Martin Mynařík, Tomáš Novák, Eva Jelenová, Tomáš Mařík 
Omluvení zastupitelé:   1 Gabriela Garrihy 
Zapisovatel zápisu: Zuzana Martínková, zaměstnanec úřadu 
Ověřovatelé zápisu: Jakub Fliegel, Tomáš Mařík 
Zapisovatel usnesení: Tomáš Novák 
Další přítomní: Bedřich Janďourek, tajemník MěÚ Dubá 
Občanů přítomno:   2 
______________________________________________________________________________________________________ 
 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

Paní starostka – zahajuje řádné veřejné zasedání Zastupitelstva Města Dubá č. 2/2024 a upozorňuje, že ze zasedání 
je pořizován zvukový záznam pro potřeby vyhotovení zápisu. Vítá přítomné zastupitele a občany, a konstatuje, 
že zasedání bylo svoláno dne 13. února 2024, tedy řádně a včas v souladu s ustanovením § 92 odst. 1 zákona 
č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů. 
 

Informace o konání tohoto veřejného zasedání byla podle ustanovení § 93 odst. 1 zákona o obcích zveřejněna 
na úřední desce Městského úřadu Dubá v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 13. února 2024 
do 22. února 2024. Současně byla tato informace zveřejněna na „elektronické úřední desce“ umožňující dálkový 
přístup. 
 

Konstatuje, že dle prezenční listiny je přítomno 10 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je usnášeníschopné 
podle ustanovení § 92 odst. 3 zákona o obcích. Omluvena je paní Gabriela Garrihy. 
______________________________________________________________________________________________________ 
 

1. Určení zapisovatele zápisu, ověřovatelů zápisu a zapisovatele usnesení 

Paní starostka – navrhuje zastupitelstvu určit zapisovatelem zápisu paní Zuzanu Martínkovou, ověřovateli zápisu 
pana Jakuba Fliegela a pana Tomáše Maříka a zapisovatele usnesení pana Tomáše Nováka. 
 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům vyjádřit se k této záležitosti. K návrhu 
nebyly zastupiteli vzneseny žádné dotazy, připomínky či protinávrhy, občané se k záležitosti nevyjádřili. 
 

Návrh usnesení bod 1): 
 

Zastupitelstvo určuje na návrh paní starostky 
zapisovatele zápisu paní Zuzanu Martínkovou, ověřovatele zápisu pana Jakuba Fliegela a pana Tomáše Maříka 
a zapisovatele usnesení pana Tomáše Nováka. 
 

Výsledek hlasování o návrhu: pro schválení: 10 proti schválení: 0 zdrželo se: 0 
 I. Žalovičová, M. Fuxa   
 A. Ložková, M. Šimonová   
 V. Matějková, J. Fliegel   
 M. Mynařík, T. Novák   
Usnesení bylo schváleno. E. Jelenová, T. Mařík   
______________________________________________________________________________________________________ 
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2. Schválení programu zasedání 

Paní starostka – čte ke schválení navržený program veřejného zasedání Zastupitelstva Města Dubá č. 2/2024, 
v souladu s pozvánkou zaslanou členům zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce 
Městského úřadu Dubá. 
 

Program zasedání zastupitelstva je následující: 
 

1. Určení zapisovatele zápisu, ověřovatelů zápisu a zapisovatele usnesení 
2. Schválení programu zasedání 
3. Informace Kontrolního výboru Zastupitelstva Města Dubá 
 – kontrola plnění usnesení Zastupitelstva Města Dubá č. 1/2024 ze dne 18. ledna 2024, včetně kontroly plnění 
    nedořešených bodů z předchozích usnesení 
4. Návrhy a informace Finančního výboru Zastupitelstva Města Dubá 
 – informace o výsledku hospodaření Města Dubá za rok 2023 
 – informace o rozpočtovém opatření č. 10 rozpočtu Města Dubá na rok 2023 
 – návrh na schválení dotačního programu Města Dubá na rok 2024 pod názvem „Obnova domů a bytů“ 
 – návrh na schválení dotačního programu Města Dubá na rok 2024 pod názvem „Domovní čistírny odpadních 
    vod – DČOV“ 
 – projednání žádostí o poskytnutí dotací z rozpočtu Města Dubá na rok 2024 
    (TJ Slavoj Dubá, z.s., Klub malých Dubáčků, z.s., Karate klub Beringin, z.s., Nuovodent Mělník s.r.o.) 
5. Návrhy a informace Majetkového výboru Zastupitelstva Města Dubá 
 – projednání nabídky na bezúplatné převzetí krajské silnice s pozemkem v Sušici 
    silnice č. III/2603 s p.p. p.č. 1252 (celá), v obci Dubá, k.ú. Dřevčice 
 – projednání žádostí o zřízení věcných břemen služebností inženýrských sítí 
    na městských nemovitostech – pozemcích ve Lhotě a v Heřmánkách 
    p.p. p.č. 303/4 (část), 311/5 (část), 527 (část), v obci Dubá, k.ú. Lhota u Dřevčic 
    p.p. p.č. 548/2 (část), v obci Dubá, k.ú. Heřmánky 
6. Návrh na schválení změny Zakládací smlouvy Dobrovolného svazku obcí EKOD a Stanov Dobrovolného 

svazku obcí EKOD a návrh na odsouhlasení aktualizace přílohy č. 1 Stanov Dobrovolného svazku obcí EKOD 
7. Projednání žádosti Spolku Lungta o připojení se k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“ 

dne 10. března 2024 
8. Informace 
9. Diskuse 
 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům vyjádřit se k této záležitosti. K návrhu 
programu nebyly zastupiteli vzneseny žádné dotazy, připomínky či protinávrhy, občané se k záležitosti nevyjádřili. 
 

Návrh usnesení bod 2): 
 

Zastupitelstvo schvaluje na návrh paní starostky 
předložený program veřejného zasedání Zastupitelstva Města Dubá č. 2/2024. 
 

Výsledek hlasování o návrhu: pro schválení: 10 proti schválení: 0 zdrželo se: 0 
 I. Žalovičová, M. Fuxa   
 A. Ložková, M. Šimonová   
 V. Matějková, J. Fliegel   
 M. Mynařík, T. Novák   
Usnesení bylo schváleno. E. Jelenová, T. Mařík   
______________________________________________________________________________________________________ 

 

3. Informace Kontrolního výboru Zastupitelstva Města Dubá 

Paní starostka – v souladu s jednacím řádem zastupitelstva předává slovo předsedkyni kontrolního výboru 
paní Mgr. Veronice Matějkové. 
 

Paní Mgr. Veronika Matějková – přednáší zprávu kontrolního výboru, kterou zastupitelé již obdrželi. 
Kontrolní výbor se sešel dne 13. února 2024 v 16.30 hodin, ve složení Tomáš Mařík, Lubomír Wagenknecht, 
Pavel Mojtek a Bedřich Janďourek (tajemník úřadu), omluveny byly Mgr. Veronika Matějková a Jaroslava Sloupová. 
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Kontrola plnění usnesení Zastupitelstva Města Dubá 
 

Kontrolní výbor se zabýval kontrolou plnění usnesení Zastupitelstva Města Dubá č. 1/2024 ze dne 18. ledna 2024 
včetně kontroly plnění nedořešených bodů z předchozích usnesení. Výsledky této kontroly jsou uvedeny v příloze 
č. 1 tohoto zápisu. Celkem je v zápise uvedeno 19 bodů, z toho 1 bod byl vyřešen, uzavřen a vyřazen, k dořešení 
tedy zbývá 18 bodů (10 majetkoprávních záležitostí, 3 veřejné zakázky, 5 ostatních záležitostí). Další schůzka 
kontrolního výboru se bude konat dne 12. března 2024 od 16.30 hodin. 
 

Před ukončením tohoto bodu byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům vyjádřit se k této záležitosti. 
Ke zprávě kontrolního výboru nebyly zastupiteli vzneseny žádné připomínky či dotazy, občané se k záležitosti 
nevyjádřili. 
 

Návrh usnesení bod 3): 
 

Zastupitelstvo kontroluje 
plnění usnesení Zastupitelstva Města Dubá č. 1/2024 ze dne 18. ledna 2024, včetně kontroly plnění nedořešených 
bodů z předchozích usnesení. 
Zastupitelstvo bere na vědomí 
zprávu č. 2/2024 kontrolního výboru zastupitelstva ze dne 13. února 2024, viz příloha. 
______________________________________________________________________________________________________ 

 

4. Návrhy a informace Finančního výboru Zastupitelstva Města Dubá 

Paní starostka – v souladu s jednacím řádem zastupitelstva předává slovo předsedkyni finančního výboru paní 
Ing. Anně Ložkové. 
 

Paní Ing. Anna Ložková – informuje zastupitele a přítomné občany, že finanční výbor se sešel dne 19. února 2024 
v 16.30 hodin na Městském úřadě Dubá, ve složení Ing. Anna Ložková, Tomáš Stejskal a Danuše Červená, 
omluveni byli Tomáš Novák (ODS) a Jitka Černá. Dále byly přítomny hlavní účetní Ing. Marcela Pražáková 
a starostka Města Dubá Ing. Irena Žalovičová. 
 

a) Projednání výsledků hospodaření Města Dubá za rok 2023 
 

Paní Ing. Anna Ložková – předkládá zastupitelstvu informace finančního výboru o výsledku hospodaření 
Města Dubá za rok 2023. 
 

Saldo příjmů a výdajů z hlavní činnosti:   -740 229,33 Kč 
 

Městské lesy Dubá – zisk:    697 246,20 Kč 
Autocamp Nedamov – zisk: 1 298 601,62 Kč 
Celkem hospodářská činnost – zisk: 1 995 847,82 Kč 
 

Před ukončením tohoto bodu byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům vyjádřit se k této záležitosti. 
K záležitosti nebyly zastupiteli vzneseny žádné dotazy či připomínky, občané se k záležitosti nevyjádřili. 
 

Návrh usnesení bod 4a): 
 

Zastupitelstvo bere na vědomí informace finančního výboru zastupitelstva 
týkající se hospodaření Města Dubá za rok 2023, které skončilo záporným saldem příjmů a výdajů ve výši 
740 229,33 Kč; výsledek hospodaření hospodářské činnosti zisk ve výši 1 995 847,82 Kč (z toho Městské lesy Dubá 
zisk ve výši 697 246,20 Kč a Autocamp Nedamov zisk ve výši 1 298 601,62 Kč). 
 

Výsledek hlasování o návrhu: pro schválení: 10 proti schválení: 0 zdrželo se: 0 
 I. Žalovičová, M. Fuxa   
 A. Ložková, M. Šimonová   
 V. Matějková, J. Fliegel   
 M. Mynařík, T. Novák   
Usnesení bylo schváleno. E. Jelenová, T. Mařík   
 

Paní starostka – na základě dotazů zastupitelů paní Evy Jelenové a pana Tomáše Nováka, proč o tomto bodu 
zastupitelé hlasovali, když jej měli vzít pouze na vědomí, sděluje, že to není nic v rozporu s jednacím řádem 
a že v jiných zastupitelstvech je zcela běžné, že i o těchto záležitostech zastupitelé hlasují, a to ve smyslu souhlasu 
se zněním usnesení. 
______________________________________________________________________________________________________ 
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b) Projednání rozpočtového opatření č. 10 rozpočtu Města Dubá na rok 2023 
 

Paní Ing. Anna Ložková – informuje zastupitele a přítomné občany o rozpočtovém opatření č. 10 rozpočtu 
Města Dubá na rok 2023, které navyšuje výši plánovaného schodku rozpočtu z původní hodnoty 6 267 000,00 Kč 
na hodnotu 6 271 744,00 Kč. Jedná se o povinné rozpočtové opatření, které je dle jednacího řádu provedené 
v kompetenci starostky města. Dle platné legislativy je nutné dorovnat k 31. 12. všechny plánované vztahy k třetím 
stranám týkající se transferů (dotace, dary, půjčky třetím stranám) přesně na skutečnost. Předložené rozpočtové 
opatření upravuje výši příjmů, a to jejich snížením o 4 744,00 Kč. 
 

Úprava na straně příjmů se skládá z: 
Změna v položce „Ostatní neinvestiční přijaté transfery ze státního rozpočtu“: 
+16 379,00 Kč – dotace Úřadu práce Libereckého kraje na osobní výdaje pracovníků na veřejně prospěšné práce, 
+40 642,00 Kč – dotace ministerstva vnitra (2. část) na provozní výdaje JPO II. 
Změna v položce „Neinvestiční přijaté transfery od obcí“: 
-500,00 Kč – dorovnání příjmů od obcí za vedení agendy přestupků. 
Změna v položce „Neinvestiční přijaté transfery od krajů“: 
-371,00 Kč – úprava dotace Libereckého kraje na opravu Bílé kaple na Dubové hoře. 
Změna v položce „Investiční přijaté transfery od krajů“: 
-60 894,00 Kč – úprava doplatku dotace Libereckého kraje (zbývajících 10 %) na kanalizaci v Luční ulici v Dubé. 
 

Celkové snížení příjmů je ve výši 4 744,00 Kč. 
Plánované záporné saldo příjmů a výdajů se navyšuje na hodnotu 6 271 744,00 Kč. 
Do rozpočtu – financování – zapojeny roční splátky úvěru ve výši 1 333 344,00 Kč. 
 

Před ukončením tohoto bodu byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům vyjádřit se k této záležitosti. 
K záležitosti nebyly zastupiteli vzneseny žádné dotazy či připomínky, občané se k záležitosti nevyjádřili. 
 

Návrh usnesení bod 4b): 
 

Zastupitelstvo bere na vědomí informace finančního výboru zastupitelstva 
týkající se rozpočtového opatření č. 10 rozpočtu Města Dubá na rok 2023, provedeného v kompetenci 
paní starostky, viz příloha. 
 

Výsledek hlasování o návrhu: pro schválení: 10 proti schválení: 0 zdrželo se: 0 
 I. Žalovičová, M. Fuxa   
 A. Ložková, M. Šimonová   
 V. Matějková, J. Fliegel   
 M. Mynařík, T. Novák   
Usnesení bylo schváleno. E. Jelenová, T. Mařík   
______________________________________________________________________________________________________ 
 

c) Návrh na schválení dotačního programu Města Dubá na rok 2024 pod názvem „Obnova domů a bytů“ 
 

Paní Ing. Anna Ložková – předkládá zastupitelstvu k projednání návrh finančního výboru na schválení dotačního 
programu Města Dubá na rok 2024 pod názvem „Obnova domů a bytů“. Jedná se účelovou dotaci Města Dubá 
na opravy fasád a výměny oken. Město Dubá tak podporuje obnovu nemovitostí soukromých vlastníků za účelem 
zlepšování vzhledu obce. Celkový rozpočet tohoto programu je 100 000 Kč. Blíže viz samostatná příloha, která byla 
zastupitelům zaslána předem. 
 

Finanční výbor zastupitelstva – navrhuje zastupitelstvu schválit předložený dotační program Města Dubá 
na rok 2024 pod názvem „Obnova domů a bytů“, viz příloha. 
 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům vyjádřit se k této záležitosti. K návrhu 
nebyly zastupiteli vzneseny žádné dotazy, připomínky či protinávrhy, občané se k záležitosti nevyjádřili. 
 

Návrh usnesení bod 4c): 
 

Zastupitelstvo schvaluje na návrh finančního výboru zastupitelstva 
předložený dotační program Města Dubá na rok 2024 pod názvem „Obnova domů a bytů“, viz příloha. 
 

Výsledek hlasování o návrhu: pro schválení: 10 proti schválení: 0 zdrželo se: 0 
 I. Žalovičová, M. Fuxa   
 A. Ložková, M. Šimonová   
 V. Matějková, J. Fliegel   
 M. Mynařík, T. Novák   
Usnesení bylo schváleno. E. Jelenová, T. Mařík   
______________________________________________________________________________________________________ 
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d) Návrh na schválení dotačního programu Města Dubá na rok 2024 pod názvem „Domovní čistírny odpadních 
vod – DČOV“ 

 

Paní Ing. Anna Ložková – předkládá zastupitelstvu k projednání návrh finančního výboru na schválení dotačního 
programu Města Dubá na rok 2024 pod názvem „Domovní čistírny odpadních vod – DČOV“. Jedná se účelovou 
dotaci Města Dubá na výstavbu domovní čistírny odpadních vod. Významná část správního města Dubá 
není napojena na městskou centrální čistírnu odpadních vod a individuální odkanalizování staveb již nesplňuje 
požadavky na čistotu vypouštěných vod (historické septiky s přepady, trativody apod.). Cílem tohoto programu 
je uvedenou zátěž eliminovat a zajistit tak zvýšení kvality vody a životního prostředí. Celkový rozpočet tohoto 
programu je 100 000 Kč. Blíže viz samostatná příloha, která byla zastupitelům zaslána předem. 
 

Finanční výbor zastupitelstva – navrhuje zastupitelstvu schválit předložený dotační program Města Dubá 
na rok 2024 pod názvem „Domovní čistírny odpadních vod – DČOV“, viz příloha. 
 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům vyjádřit se k této záležitosti. K návrhu 
nebyly zastupiteli vzneseny žádné dotazy, připomínky či protinávrhy, občané se k záležitosti nevyjádřili. 
 

Návrh usnesení bod 4d): 
 

Zastupitelstvo schvaluje na návrh finančního výboru zastupitelstva 
předložený dotační program Města Dubá na rok 2024 pod názvem „Domovní čistírny odpadních vod – DČOV“, 
viz příloha. 
 

Výsledek hlasování o návrhu: pro schválení: 10 proti schválení: 0 zdrželo se: 0 
 I. Žalovičová, M. Fuxa   
 A. Ložková, M. Šimonová   
 V. Matějková, J. Fliegel   
 M. Mynařík, T. Novák   
Usnesení bylo schváleno. E. Jelenová, T. Mařík   
______________________________________________________________________________________________________ 
 

e) Projednání žádosti TJ Slavoj Dubá, z.s. o poskytnutí finančního příspěvku z rozpočtu Města Dubá na rok 2024 
 

Paní Ing. Anna Ložková – informuje zastupitelstvo o žádosti TJ Slavoj Dubá, z.s., o poskytnutí dotace z rozpočtu 
Města Dubá ve výši 250 000 Kč na spolufinancování provozu tělovýchovné jednoty na rok 2024. 
 

Finanční výbor zastupitelstva – navrhuje zastupitelstvu schválit na základě předložené písemné žádosti TJ Slavoj 
Dubá, z.s., IČO 46750606, viz příloha, poskytnout dotaci z rozpočtu Města Dubá ve výši 250 000 Kč 
na spolufinancování provozu tělovýchovné jednoty na rok 2024, v této souvislosti bude uzavřena veřejnoprávní 
smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu Města Dubá. 
 

Poznámka: V průběhu projednávání tohoto bodu se z jednání vzdálila zastupitelka paní Mgr. Veronika Matějková. 
 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům vyjádřit se k této záležitosti. K návrhu 
se zastupitelé vyjádřili následovně, občané se k záležitosti nevyjádřili. 
 

Pan Jakub Fliegel – vysvětluje, že TJ Slavoj Dubá žádá o částku 250 000 Kč stejně jako v roce minulém a uvádí, 
že spolek má 73 členů, z toho přibližně polovina je mladší 18ti let a polovina starší 18ti let, a že Slavoj má tři závodní 
oddíly, přičemž všechny kategorie hrají soutěže na okresní úrovni. Vyjmenovává, že spolek má mladší přípravku, 
mladší žáky a mužstvo dospělých. Zcela zásadní je pro Slavoj podporovat mládež, proto je z částky 250 000 Kč celkem 
60 000 Kč vyčleněno právě pro mládež, 70 000 Kč má spolek v plánu investovat do areálu a 120 000 Kč je použito 
na provozní výdaje (z největších výdajů uvádí pojištění areálu, voda, platba elektřiny). Podotýká také, že po dohodě 
se do 18ti let nevybírají žádné členské příspěvky a že klub za mládež platí i členské příspěvky na fotbalové asociaci. 
Mužstvo dospělých Slavoj finančně nepodporuje, chlapi si vše platí sami. Na závěr doplňuje, že vzhledem k tomu, 
že je statutární zástupce Slavoje, zdrží se hlasování, aby nedošlo ke střetu zájmů. 
 

Paní starostka – oznamuje zastupitelům, že je také ve střetu zájmů. 
 

Návrh usnesení bod 4e): 
 

Zastupitelstvo schvaluje na návrh finančního výboru zastupitelstva 
na základě předložené písemné žádosti TJ Slavoj Dubá, z.s., IČO 46750606, viz příloha, poskytnout dotaci z rozpočtu 
Města Dubá ve výši 250 000 Kč na spolufinancování provozu tělovýchovné jednoty na rok 2024, v této souvislosti 
bude uzavřena veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu Města Dubá. 
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Výsledek hlasování o návrhu: pro schválení: 7 proti schválení: 0 zdrželo se: 2 
 M. Fuxa, A. Ložková  I. Žalovičová 
 M. Šimonová, M. Mynařík  J. Fliegel 
 T. Novák, E. Jelenová   
Usnesení bylo schváleno. T. Mařík   
______________________________________________________________________________________________________ 
 

f) Projednání žádosti Klubu malých Dubáčků, z.s. o poskytnutí finančního příspěvku z rozpočtu Města Dubá 
na rok 2024 

 

Paní Ing. Anna Ložková – informuje zastupitelstvo o žádosti Klubu malých Dubáčků, z.s., o poskytnutí dotace 
z rozpočtu Města Dubá ve výši 320 000 Kč na spolufinancování provozu mateřského centra na rok 2024. 
 

Poznámka: V průběhu projednávání tohoto bodu se na jednání vrátila zastupitelka paní Mgr. Veronika Matějková. 
 

Finanční výbor zastupitelstva – navrhuje zastupitelstvu schválit na základě předložené písemné žádosti Klubu 
malých Dubáčků, z.s., IČO 22836802, viz příloha, poskytnout dotaci z rozpočtu Města Dubá ve výši 320 000 Kč 
na spolufinancování provozu mateřského centra na rok 2024, v této souvislosti bude uzavřena veřejnoprávní 
smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu Města Dubá. 
 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům vyjádřit se k této záležitosti. K návrhu 
se zastupitelé vyjádřili následovně, občané se k záležitosti nevyjádřili. 
 

Paní starostka – oznamuje zastupitelům, že je ve střetu zájmů. K žádosti dále uvádí, že stejně jako každý rok 
je požadovaná částka určena na pokrytí minimální mzdy paní xxxxxxxxxx, která klub vede a zajišťuje tak po celý rok 
jeho provoz. Informuje, že v tuto chvíli je již přislíbena také dotace od Libereckého kraje, aby nebyla 
jen na minimální mzdě. Ostatní výdaje jsou hrazeny z vlastní činnosti. Připomíná, že klubík je otevřený od pondělí 
do pátku, že paní xxxxxxxxxx uklízí celou budovu, zároveň jako členka kulturní komise připravuje v rámci její práce 
v klubíku také plakáty na všechny akce města, a že seznam všech akcí, které klub pořádal v loňském roce, 
dostali zastupitelé přílohou k projednávané žádosti. Podotýká, že by byla ráda, aby klub pokračoval ve své činnosti 
tak, jako doposud a je připravena zodpovědět případné dotazy. 
 

Návrh usnesení bod 4f): 
 

Zastupitelstvo schvaluje na návrh finančního výboru zastupitelstva 
na základě předložené písemné žádosti Klubu malých Dubáčků, z.s., IČO 22836802, viz příloha, poskytnout dotaci 
z rozpočtu Města Dubá ve výši 320 000 Kč na spolufinancování provozu mateřského centra na rok 2024, 
v této souvislosti bude uzavřena veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu Města Dubá. 
 

Výsledek hlasování o návrhu: pro schválení: 9 proti schválení: 0 zdrželo se: 1 
 M. Fuxa, A. Ložková  I. Žalovičová 
 M. Šimonová, V. Matějková   
 J. Fliegel, M. Mynařík   
 T. Novák, E. Jelenová   
Usnesení bylo schváleno. T. Mařík   
______________________________________________________________________________________________________ 
 

g) Projednání žádosti Karate klubu Beringin, z.s. o poskytnutí finančního příspěvku z rozpočtu Města Dubá 
na rok 2024 

 

Paní Ing. Anna Ložková – informuje zastupitelstvo o žádosti Karate klubu Beringin, z.s., o poskytnutí dotace 
z rozpočtu Města Dubá ve výši 100 000 Kč na spolufinancování spolku na rok 2024. 
 

Finanční výbor zastupitelstva – navrhuje zastupitelstvu schválit na základě předložené písemné žádosti 
Karate klubu Beringin, z.s., IČO 22840516, viz příloha, poskytnout finanční příspěvek z rozpočtu Města Dubá 
ve výši 10 000 Kč na spolufinancování spolku na rok 2024, v této souvislosti bude uzavřena darovací smlouva 
o poskytnutí daru z rozpočtu Města Dubá. 
 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům vyjádřit se k této záležitosti. K návrhu 
se zastupitelé a občané vyjádřili následovně. 
 

Paní Ing. Anna Ložková – informuje zastupitele o přítomnosti pana Luďka Pokorného, místopředsedy Karate klubu 
Beringin, z.s. a o tom, že si pro zastupitele připravil krátkou prezentaci. Tímto jej zve, aby zastupitele seznámil 
s činností klubu. 
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Pan Luděk Pokorný (místopředseda Karate klubu Beringin, z.s.) – zdraví zastupitele, děkuje za možnost před nimi 
žádost klubu obhájit a prosí o spuštění prezentace. Z ní vyplývá, že Karate klub Beringin má 23 členů, 4 čekatele 
na členství, kteří jsou zatím ve spolku na zkoušku. Jedná se o 6 dospělých a 21 dětí, z toho je 11 žáků zdejší základní 
školy. Klub má 5 licencovaných trenérů. V minulém roce měl klub 21 aktivních závodníků, kteří se účastnili 
7 národních a 2 mezinárodních soutěží, vyhráli 8 medailí na Mistrovství světa v Srbsku a 10 titulů mistrů republiky. 
V rámci své běžné sportovní činnosti organizuje klub dvě tréninkové jednotky týdně, jedná se o výuku karate, 
sebeobrany, posilování, klub pořádá letní soustředění pro členy i veřejnost a vystupuje např. na Letních slavnostech 
Města Dubá. Uvádí, že za minulý rok dostal klub od Města Dubá dotaci ve výši 40 000 Kč, za což velmi děkuje, 
a uvádí, že podle současně nastavených pravidel by byli schopni doložit náklady ve výši cca 65 000 Kč. Pro rok 2024 
chtějí požádat o příspěvek ve výši 100 000 Kč, a to z následujících důvodů: zvýšily se celkové náklady na činnost 
klubu, došlo až na stovky procent zvýšení nákladů na členské známky, startovné, zdražily také licence, licenční 
semináře a další věci. Klub by chtěl požádat, aby do dotačního titulu města byly zařazeny také licenční poplatky 
pro trenéry, neboť ty jsou podmínkou existence a činnosti organizovaného klubu tradičního karate. Hlavním 
důvodem, proč žádá klub o větší finanční podporu v letošním roce je úplná novinka, a to pořádání krajský přeborů 
v karate, přičemž pořádáním toho letošního prvního ročníku byl pověřen právě Karate klub Beringin. Při počtu členů, 
který klub má, to ale není v jejich silách finančně ani organizačně zvládnout, v rámci podpory od města by proto 
chtěli za účelem pořádání krajského přeboru pořídit nové tatami, na kterých by se soutěžilo, jednalo by se přitom 
o kompletní sadu 10x10 polí, přičemž jedno pole stojí cca 700 Kč. Ve věci organizace přeboru uvádí, že by se klub 
na město obrátil s prosbou o pomoc formou zapůjčení stolů a židlí pro rozhodčí, a umožněním zapůjčení prostor 
tělocvičny. Po ukončení prezentace poděkoval za pozornost. 
 

Paní Monika Šimonová – vznáší dotaz na předsedkyni finančního výboru, proč když v minulém roce byla Karate 
klubu Beringin poskytnuta dotace 40 000 Kč, letos navrhuje finanční výbor pouze 10 000 Kč. 
 

Paní Ing. Anna Ložková – vysvětluje, že k této částce dospěli na základě vyúčtování dotace, ale také s přihlédnutím 
k vyžádanému seznamu členů, protože jejich počet je dle finančního výboru zásadní pro rozhodnutí o výši přidělené 
dotace. Dále uvádí, že pan Luděk Pokorný prezentoval, že z dětí navštěvuje 11 místní školu, ale ze seznamu vyplývá, 
že jich je jen 6. 
 

Paní starostka – upozorňuje paní Annu Ložkovou, že je to jinak, že pouze 6 z oněch 11 dětí má trvalý pobyt v Dubé, 
ale všech 11 navštěvuje školu v Dubé. 
 

Pan Luděk Pokorný – přiznává, že tuto statistiku klub nesleduje, neboť nerozlišuje, kdo kde bydlí a za směrodatný 
údaj považovali, že se jedná o žáky místní školy. Podotýká, že konkrétně on s dětmi je z Tuhaně, rodina Souškova 
je třeba zase z Vrchovan a že je pravda, že ne každé dítě, které je členem klubu má trvalý pobyt v Dubé. 
 

Paní Ing. Anna Ložková – pokračuje v odpovědi pro paní Moniku Šimonovou, že finanční výbor podporuje hlavně 
sportovní činnost místních občanů, pro které primárně jsou prostředky města určeny. Dále uvádí, že při posuzování 
žádosti je překvapilo, že Karate klub Beringin už nemá ani sídlo v Dubé, ale nově ve Vrchovanech. 
 

Pan Luděk Pokorný – vysvětluje, že původně bylo sídlo klubu vedeno na adrese objektu, ke kterému měl 
majetkoprávní vztah bývalý předseda spolku pan xxxxxxxxxx. Po té, co se předsedou klubu stal pan Jiří Soušek, 
bylo nejjednodušším řešení, aby se sídlo přestěhovalo do Vrchovan, kde žije a nebylo třeba žádat nikoho o souhlas, 
zda může být sídlo spolku uvedeno na adresu soukromé nemovitosti někoho, kdo již není předsedou. 
 

Paní Ing. Anna Ložková – děkuje za vysvětlení a dodává, že to není nic proti klubu, ale že opravdu vždy byl 
podporován hlavně proto, že fungoval a působil v Dubé. Změna, která v podstatě znamenala přesun sídla klubu 
do úplně jiné obce, proto finanční výbor překvapila. 
 

Pan Luděk Pokorný – doplňuje, že tak to nikdy nebrali, protože působí na území Dubé, tréninky probíhají 
v tělocvičně místní školy, tudíž je ani nenapadlo, že by změna sídla mohla být příčinou snížení finanční podpory 
města. Dále podotýká, že aby mohlo sídlo zůstat v Dubé, nabízela se jedině možnost požádat město, zda by 
souhlasilo se zapsáním na adresu městského úřadu, a to předsednictvu nepřipadalo vhodné. Dodává, že změnu 
sídla považovali pouze za organizační věc související se změnou předsednictva. 
 

Paní Ing. Anna Ložková – nabízí slovo paní starostce. 
 

Paní starostka – konstatuje, že k tomu nemá co dodat, a že ji samotnou překvapil návrh finančního výboru 
na tak podstatné ponížení požadované částky. Míní, že pokud by klub požádal o dotaci ve výši loňského příspěvku, 
nejspíše by byla bez problémů schválena. Podle ní na schůzce finančního výboru padaly velmi zajímavé argumenty 
a je potřeba brát v potaz, že finanční podpora města byla v podstatě od začátku určena hlavně pro děti a rozvoj 
jejich sportovní činnosti, proto jí nepřipadá vhodné, zahrnovat do toho například trenérskou činnost, 
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i když připouští, že i toto je jistě téma k diskuzi. Dodává, že navýšení na 100 000 Kč, o které klub žádal, 
bylo překvapivě velké, navíc v žádosti nebyla ani zmínka o pořádání krajského přeboru na území Dubé s tím, 
že organizaci zajistí Karate klub Beringin, což je podle ní velká škoda, protože to vnímá jako dosti zásadní informaci, 
která by nepochybně měla i výrazný dopad při rozhodování finančního výboru. Připomíná, že sám pan Luděk 
Pokorný při prezentaci zmínil, že pořádání krajského přeboru je pro asociaci stěžejní proto, aby i ona sama mohla 
čerpat určité dotace, i proto ji zaráží, že organizací takové akce je už při prvním ročníku pověřen relativně malý klub, 
pro který to samozřejmě bude velmi náročné a finančně by se měla především podílet asociace. Za sebe může ihned 
slíbit, že co se týká zapůjčení stolů a židlí, mohou s městem počítat. Dále konstatuje, že si je vědoma toho, že klub 
dosahuje úžasných výsledků, že pravidelně přispívá do Dubáčku, ale opakuje, že v současné době se jedná o 6 dětí 
z Dubé. Připouští, že ona sama by podpořila i jiný návrh, ale že rozhodnutí finančního výboru je výsledkem 
vyhodnocení informací, které do žádosti uvedl sám klub. Dodává, že okolnosti, které každoročně provázely žádosti 
Beringinu o finanční podporu, byly pro ni osobně vždy velmi nepříjemné, a že si cení kultivovaného projevu 
pana Luďka Pokorného. Vrací se ještě k jednání finančního výboru a říká, že padl i názor žádost zcela zamítnout, 
což pro ni jednoznačně nepřipadalo v úvahu, neboť jako minimální podporu by pro ni připadalo, pokrýt náklady 
na tělocvičnu. Otázkou pro ni je, zda je správné řešit startovné a podobné věci a dodává, že ještě dovysvětlí, 
proč paní Anna Ložková poukazovala na to, že klub již nemá sídlo v Dubé – hlavním důvodem podle ní je, 
že se obávají, aby se toto nestalo precedentem pro ostatní, kteří nepůsobí v Dubé, ale chtěli by od města podporu 
na svoji činnost. Přesto ale opakuje, že ona Beringin považuje za místní spolek, protože v něm působí děti z Dubé 
a aktivita spolku se odehrává hlavně v místní tělocvičně. Vyjmenovává, že místní děti jezdí střílet do Manušic, 
kde mají vynikající výsledky, že reprezentují Českou republiku v motokrosu, nebo hrají florbal za Českou Lípu, 
jezdí do Úštěku atd. Podotýká, že do jednání finančního výboru nezasahovala, ale že se členové shodli na tom, 
že cílem je nepodporovat všechny kroužky, které navštěvují dubské děti jinde, ale soustředit pomoc na aktivity, 
které probíhají přímo v Dubé, a přiznává, že to i přes změnu sídla Beringin podle ní splňuje a proto nebyla žádost 
přímo zamítnuta. 
 

Pan Tomáš Novák – vstupuje do diskuze s tím, že on bere Beringin jako dubský, protože se o něm tak od začátku 
píše a dodává, že jeho výsledky jsou pro něj neskutečné. Ptá se, kdo a kdy přivezl 8 medailí z mistrovský světa. 
Uvádí, že sice chápe všechny argumenty paní starostky a finančního výboru, ale že pro něj je 10 000 Kč úplný 
výsměch. Dává tedy jako protinávrh na schválení částky 50 000 Kč, aby se výše příspěvku aspoň přiblížila loňskému 
roku a navýšila o 10% inflaci. 
 

Paní starostka – děkuje panu Tomášovi Novákovi za podaný protinávrh a vznáší na pana Luďka Pokorného 
ještě dotaz k mistrovství světa. Zajímá ji, proč se třeba Karate klub Beringin nepotkává na soutěžích např. s karatisty 
z České Lípy nebo dalších okolních obcí. Ptá se, zda je to tím, že jsou třeba různé směry karate. Zmiňuje, že v Liberci 
byla olympiáda v karate a Beringin se jí nezúčastnil. 
 

Pan Luděk Pokorný – vysvětluje, že existují různé sportovní federace, které fungují podle odlišných pravidel, 
a proto je třeba jim znemožněno závodit na soutěžích pořádaných jinou federací. Uvádí, že Beringin patří 
pod Českou federaci tradičního karate Fudokan-Shotokan, klub pana Znamenáčka z České Lípy patří pod Český svaz 
karate, tedy pod jinou federaci, proto se na soutěžích nepotkávají. Dodává, že „politika“, která v Praze funguje mezi 
těmito federacemi, bohužel neumožňuje, účastnit se vzájemně jednotlivých soutěží, což je samozřejmě škoda, ale 
je to věc, kterou závodníci neovlivní, a doplňuje, že při tak malém počtu členů si Beringin nemůže dovolit platit 
členství ve dvou federacích. 
 

Paní starostka – děkuje za vysvětlení s tím, že si to chtěla jen ujasnit a podotýká, že by byla nerada, aby to vyznělo, 
že chtěla nějak znevažovat úspěchy Beringinu, jen zkrátka chtěla vědět, proč se neúčastnili třeba olympiády, 
kterou zmiňovala. 
 

Pan Luděk Pokorný – chápe, že uspořádání vztahů mezi jednotlivými federacemi je matoucí a uvádí, že ví, 
že je potřeba hlavně komunikovat, což byl i jeden z hlavních důvodů, proč došlo ke změně v předsednictvu klubu. 
Uznává, že byť je pan xxxxxxxxxx vynikající karatista, komunikace nebyla jeho silnou stránkou. 
 

Paní starostka – souhlasí a říká, že právě ta bouřlivá minulost mezi bývalým vedením klubu a jí samotnou je hlavním 
důvodem toho, proč se i nyní, byť není členkou Beringinu, cítí býti ve střetu zájmů. Vysvětluje, že se stále nedokáže 
zcela oprostit od článku, který vyšel v loňském roce ve zpravodaji. 
 

Pan Luděk Pokorný – ví, o čem paní starostka mluví a dodává, že to bylo v době, kdy ještě byl předsedou 
a jako statutár se v podstatě nemusel nikoho ptát, co může a nemůže napsat. 
 

Paní starostka – chápe to a podotýká, že i přes způsob, jakým byl článek napsaný, byl otištěný, byť s náležitou reakcí. 
Ještě jednou panu Luďkovi Pokornému děkuje za jeho prezentaci i komunikaci. V tom vidí ohromný posun. 
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Pan Luděk Pokorný – děkuje za vše, co bylo řečeno a konstatuje, že je městu vděčný za jakoukoliv podporu. 
 

Pan Martin Mynařík – ptá se, zda dobře chápe, že tatami vůbec nemají. 
 

Pan Luděk Pokorný – vysvětluje, že dle informací, které má k dispozici, měl klub ještě v době, kdy nebyl jeho členem, 
získat od města zakoupené tatami, které ale zůstaly v Klubovém domě. 
 

Paní starostka – bere si slovo s tím, že by to ráda uvedla na pravou míru. Vysvětluje, že tatami byly pořízeny z dotace 
programu Obec přátelská rodině, a to ještě v době, kdy Beringin fungoval v Klubovém domě, nepatří ale Beringinu, 
nýbrž městu. Ty jsou podle ní k zapůjčení stále k dispozici, i když neví, zda klub nepotřebuje tatami určité barevnosti 
nebo tloušťky. Přiznává, že si není jistá jejich počtem, nicméně za účelem krajského přeboru je určitě možné 
si je půjčit. Dále informuje, že několik let poté byl Beringinu dán finanční příspěvek na nové tatami, a že právě na ně 
žádal klub peníze tři nebo čtyři roky po sobě, takže určitě musí nějaké k dispozici mít. 
 

Pan Luděk Pokorný – děkuje za informaci a vysvětluje, že tatami mají různé zámečky, proto nedokáže říci, 
zda by bylo možné je použít, aby do sebe jednotlivé díly zapadaly. Vyjmenovává, jak vypadají tatami, které mají 
v tělocvičně a uvádí, že několik desek je ještě v areálu, kde probíhají letní soustředění, ovšem opakuje, že se může 
jednat o kusy s odlišnými zámky. 
 

Paní starostka – ptá se, zda se dají dokoupit stejné tatami, které budou pasovat k těm, které mají, když uvádí, že dají 
dohromady plochu 5x5 metrů, což je polovina toho, co k pořádání přeboru potřebují. 
 

Pan Luděk Pokorný – opravuje paní starostku s tím, že to je čtvrtina plochy, kterou potřebují pokrýt. 
 

Paní starostka – uznává chybu a ptá se, zda není možné, že by jim na tuto akci zapůjčila tatami zastřešující 
organizace (tedy federace). 
 

Pan Martin Mynařík – vstupuje do diskuze s tím, že mu připadá, že se vše stále točí okolo pana xxxxxxxxxx. 
Uvádí, že podle něj je potřeba tuto stránku otočit a jednat s panem Luďkem Pokorným jako se slušným člověkem, 
který zastupitelům vysvětlil, proč žádají o finanční podporu v takové výši a ne jako s nějakým pobudou, který přišel 
žebrat o peníze. Říká, že dnes jsou dětem dveře do tělocvičny otevřené, ale bohužel, děti jsou takové, že tam nejdou 
a proto si cení snahy pana Luďka Pokorného a jejich klubu, kteří pro děti něco dělají. Konstatuje, že jednomu žadateli 
dají zastupitelé 250 tisíc Kč, dalšímu 320 tisíc Kč a jemu navrhují dát podporu ve výši 10 tisíc Kč. Podle něj je to 
ostuda a dává protinávrh poskytnout příspěvek ve výši 100 000 Kč, aby se pořídily nové tatami a město se vyhnulo 
ostudě, že se závodníci povalují na starých, kde je každý kus jiný, nebo aby se tam závodníci neplácali na parketách. 
Dodává, že jestli někdo z přítomných někdy dělal nějaký tvrdý sport, tak ví, že na parketách to není žádná paráda. 
 

Paní starostka – konstatuje, že na parketách to ani dělat nejde, nikdo s panem Luďkem Pokorným nejedná 
nevhodně, nikdo z něj nedělá pobudu, co žebrá o peníze a že považuje za nutné si všechny aspekty, které nebyly 
uvedeny v žádosti řádně prodiskutovat. 
 

Pan Martin Mynařík – říká, že by rád za panem xxxxxxxxxx zavřel dveře. 
 

Paní starostka – reaguje, že se vůbec nechce bavit o panu xxxxxxxxxx, že diskuzi o něm otevřel on sám,   že říká, 
že je škoda, že Beringin do své žádosti neuvedl třeba to, že potřebují nové tatami, nebo že jsou pověřeni pořádáním 
krajského přeboru, že to jsou pro všechny nové informace. Jednání finančního výboru podle ní mohlo probíhat 
úplně jinak. 
 

Pan Luděk Pokorný – konstatuje, že to je mu samozřejmě líto, ale že žádost psal pan xxxxxxxxxx bez konzultace 
s ním. Ptá se, zda by tedy nebylo možné projednat to znovu ve finančním výboru, případně že by se na jeho jednání 
dostavil i osobně, aby vše uvedl na pravou míru. 
 

Paní Ing. Anna Ložková – podotýká, že z pohledu finančního výboru nemá problém s přijetím nové žádosti, 
kterou znovu projednají a uvádí, že zaznělo mnoho nových informací, které v době projednávání žádosti neměl 
výbor k dispozici. Za finanční výbor tedy prosí pana Luďka Pokorného o pochopení. Vysvětluje, že není v jejím zájmu 
v Dubé utnout nějaké sportovní aktivity. Když se ale v žádostech neustále opakují jen tatami, kouká na to jinak. 
 

Pan Martin Mynařík – uvádí, že si všichni musejí uvědomit, že tatami nevydrží sto let. 
 

Paní Mgr. Veronika Matějková – dává protinávrh, zda by nešlo tuto záležitost odložit, počkat na to, až bude 
ve finančním výboru projednána nová žádost a teprve pak hlasovat o výši finanční podpory, která bude Beringinu 
poskytnuta. 
 

Pan Luděk Pokorný – odpovídá, že Beringin určitě rád podá novou žádost, ve které uvede vše, co dnes zaznělo. 
 

Pan Tomáš Novák – říká, že podle něj z této diskuze již vše vyplynulo a nechápe, proč by měla být podávána nová 
žádost, všichni přeci viděli prezentaci pana Luďka Pokorného, mnozí evidentně po doplnění informací změnili názor 
a nevidí tedy důvod, proč něco odkládat a nehlasovat rovnou o protinávrhu, který tu padl. 
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Paní starostka – uvádí, že zastupitelé musejí hlasovat o všech protinávrzích, a začít by mělo tím posledním. 
Paní Veronika Matějková má podle ní přeci stejné právo dát protinávrh jako všichni ostatní. 
 

Paní Monika Šimonová – jen se ujišťuje, že tedy v letošním roce bude Beringin pořádat mistrovství. 
 

Pan Luděk Pokorný – upřesňuje, že jde o krajský přebor a pořídit tatami je nezbytné pro dodržení bezpečnostních 
podmínek. 
 

Paní starostka – prosí ještě jednou o vyčíslení nákladů na pořízení nových tatami o velikosti 10x10 dílů. 
 

Pan Luděk Pokorný – vypočítává, že se jedná o 100 dílů, přičemž jeden stojí cca 700 Kč, takže náklady se vyšplhají 
k 70 000 korun, opakuje, že cca čtvrtinu mají již nyní k dispozici. 
 

Pan Jakub Fliegel – ptá se, zda by do podmínek dotace mohlo být uvedeno, že třeba 50-60 tisíc bude určeno 
na pořízení tatami. 
 

Paní starostka – odpovídá, že to rozhodně možné je, a že pokud zastupitelé schválí příspěvek vyšší, pak rozhodně 
bude tato podmínka ve smlouvě uvedena. 
 

Pan Luděk Pokorný – souhlasí s tím a nabízí, že je možné se potom domluvit na kontrole toho, že tatami na určeném 
místě skutečně jsou. 
 

Paní starostka – uzavírá diskuzi s tím, že chodit provádět kontroly na místo určitě není nutné, že tatami pak budou 
majetek Beringinu, že ale bude nutné dodržet to, co bude ve smlouvě uvedeno. Opakuje, že je škoda, že tyto nové 
skutečnosti nebyly uvedeny již v samotné žádosti a uvádí, že jak Slavoj Dubá, tak Klub malých Dubáčků dává 
k žádosti přílohu, ve které podrobně vysvětluje, jak budou prostředky použity. 
 

Návrh usnesení bod 4g1): 
 

Zastupitelstvo neschvaluje protinávrh paní Mgr. Veroniky Matějkové 
oproti návrhu finančního výboru zastupitelstva 
na odložení hlasování na příští jednání Zastupitelstva Města Dubá a nové projednání záležitosti ve finančním výboru 
zastupitelstva, týkající se předložené písemné žádosti Karate klubu Beringin, z.s., IČO 22840516, viz příloha, 
o poskytnutí dotace z rozpočtu Města Dubá na spolufinancování spolku na rok 2024, (návrh finančního výboru 
zastupitelstva byl poskytnout finanční příspěvek ve výši 10 000 Kč). 
 

Výsledek hlasování o návrhu: pro schválení: 2 proti schválení: 7 zdrželo se: 1 
 A. Ložková, V. Matějková M. Fuxa, M. Šimonová I. Žalovičová 
  J. Fliegel, M. Mynařík  
  T. Novák, E. Jelenová  
Protinávrh nebyl schválen.  T. Mařík  
 

Paní starostka – žádá o rekapitulaci všech protinávrhů a následně předkládá ještě nový protinávrh poskytnout 
příspěvek ve výši 80 000 Kč. 
 

Návrh usnesení bod 4g2): 
 

Zastupitelstvo neschvaluje protinávrh paní starostky oproti návrhu finančního výboru zastupitelstva 
na základě předložené písemné žádosti Karate klubu Beringin, z.s., IČO 22840516, viz příloha, poskytnout dotaci 
z rozpočtu Města Dubá ve výši 80 000 Kč (návrh finančního výboru zastupitelstva byl poskytnout finanční příspěvek 
ve výši 10 000 Kč) na spolufinancování spolku na rok 2024. 
 

Výsledek hlasování o návrhu: pro schválení: 1 proti schválení: 9 zdrželo se: 0 
 I. Žalovičová M. Fuxa, A. Ložková  
  M. Šimonová, V. Matějková  
  J. Fliegel, M. Mynařík  
  T. Novák, E. Jelenová  
Protinávrh nebyl schválen.  T. Mařík  
 

Návrh usnesení bod 4g3): 
 

Zastupitelstvo schvaluje protinávrh pana Martina Mynaříka oproti návrhu finančního výboru zastupitelstva 
na základě předložené písemné žádosti Karate klubu Beringin, z.s., IČO 22840516, viz příloha, poskytnout dotaci 
z rozpočtu Města Dubá ve výši 100 000 Kč (návrh finančního výboru zastupitelstva byl poskytnout finanční příspěvek 
ve výši 10 000 Kč) na spolufinancování spolku na rok 2024, v této souvislosti bude uzavřena veřejnoprávní smlouva 
o poskytnutí dotace z rozpočtu Města Dubá. 
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Výsledek hlasování o návrhu: pro schválení: 7 proti schválení: 2 zdrželo se: 1 
 M. Fuxa, M. Šimonová A. Ložková, V. Matějková I. Žalovičová 
 J. Fliegel, M. Mynařík   
 T. Novák, E. Jelenová   
Usnesení bylo schváleno. T. Mařík   
______________________________________________________________________________________________________ 
 

h) Projednání žádosti společnosti Nuovodent Mělník s.r.o. o poskytnutí finančního příspěvku z rozpočtu 
Města Dubá na rok 2024 

 

Paní Ing. Anna Ložková – informuje zastupitelstvo o žádosti společnosti Nuovodent Mělník s.r.o., o poskytnutí 
dotace z rozpočtu Města Dubá ve výši 42 050 Kč na spolufinancování stomatologické pohotovosti na rok 2024. 
Po zvážení dalších skutečností, navrhuje finanční výbor žádost zamítnout. 
 

Finanční výbor zastupitelstva – navrhuje zastupitelstvu neschválit na základě předložené písemné žádosti 
společnosti Nuovodent Mělník s.r.o., IČO 07166991, viz příloha, poskytnout dotaci z rozpočtu Města Dubá 
ve výši 42 050 Kč na spolufinancování stomatologické pohotovosti na rok 2024. 
 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům vyjádřit se k této záležitosti. K návrhu 
se zastupitelé vyjádřili následovně, občané se k záležitosti nevyjádřili. 
 

Pan Tomáš Novák – ujišťuje se, že jde o každoroční a vždy zamítnutou žádost. 
 

Paní starostka – odpovídá, že ano. 
 

Návrh usnesení bod 4h): 
 

Zastupitelstvo neschvaluje na návrh finančního výboru zastupitelstva 
na základě předložené písemné žádosti společnosti Nuovodent Mělník s.r.o., IČO 07166991, viz příloha, poskytnout 
dotaci z rozpočtu Města Dubá ve výši 42 050 Kč na spolufinancování stomatologické pohotovosti na rok 2024. 
 

Výsledek hlasování o návrhu: pro schválení: 10 proti schválení: 0 zdrželo se: 0 
 I. Žalovičová, M. Fuxa   
 A. Ložková, M. Šimonová   
 V. Matějková, J. Fliegel   
 M. Mynařík, T. Novák   
Usnesení bylo schváleno. E. Jelenová, T. Mařík   
______________________________________________________________________________________________________ 
 

i) Další informace 
 

Paní Ing. Anna Ložková – sděluje, že příští jednání finančního výboru proběhne ve středu dne 15. března 2023 
od 17.00 hodin v budově městského úřadu. 
 

Paní starostka – děkuje paní Ing. Anně Ložkové za přednesené návrhy a informace. 
______________________________________________________________________________________________________ 

 

5. Návrhy a informace Majetkového výboru Zastupitelstva Města Dubá 

Paní starostka – v souladu s jednacím řádem zastupitelstva předává slovo předsedovi majetkového výboru 
panu Jakubovi Fliegelovi. 
 

Pan Jakub Fliegel – přednáší návrhy a informace majetkového výboru, který se sešel dne 15. února 2024 
v 9.00 hodin na Městském úřadě Dubá a na místním šetření v terénu, ve složení Jakub Fliegel, Bedřich Janďourek 
a Linda Staňková, omluveni byli Ing. Anna Ložková a Tomáš Novák (ODS) 
 

a) Projednání nabídky na bezúplatné převzetí krajské silnice s pozemkem v Sušici 
 

Pan Jakub Fliegel – sděluje, že Liberecký kraj, resp. Krajská správa silnic Libereckého kraje, příspěvková organizace, 
jako majetkový správce silnic II. a III. třídy na území Libereckého kraje, nabídla Městu Dubá bezúplatný převod 
krajské silnice č. III/2603 s pozemkem v Sušici. Jako u jiných obdobně řešených záležitostí však musí dojít nejdříve 
k rekonstrukci komunikace a poté k majetkoprávnímu vypořádání. Pokud Město Dubá na tuto nabídku přistoupí, 
vyřešil by se i letitý problematický uzavřený úsek této silnice mezi skalami ze Sušice směr k hlavní silnici 
Dubá – Holany. 
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Majetkový výbor zastupitelstva – navrhuje zastupitelstvu schválit na základě předložené písemné nabídky 
(složka č. 1/24) zahájit proces bezúplatného převzetí (formou darování) do vlastnictví Města Dubá nabízenou 
pozemní komunikaci od Libereckého kraje, Krajské správy silnic Libereckého kraje, příspěvková organizace, 
tj. stavbu pozemní komunikace č. III/2603 Sušice, v délce 1 975 m, s pozemkem p.p. p.č. 1252, ostatní plocha 
(silnice), o výměře 14 752 m2, v obci Dubá, katastrální území Dřevčice. Podmínkou Města Dubá k uskutečnění 
převzetí předmětné pozemní komunikace s pozemkem do vlastnictví Města Dubá je, že Liberecký kraj uvedenou 
pozemní komunikaci před jejím převodem komplexně zrekonstruuje včetně souvisejících objektů. Město Dubá 
dále požaduje právo vyjádřit se k projektové dokumentaci na realizaci této stavební akce, jejíž zpracování zadá 
Liberecký kraj. V této souvislosti bude v této fázi mezi Libereckým krajem a Městem Dubá uzavřena Smlouva 
o budoucí smlouvě darovací. 
 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům vyjádřit se k této záležitosti. K návrhu 
se zastupitelé vyjádřili následovně, občané se k záležitosti nevyjádřili. 
 

Paní starostka – navazuje na informace přednesené panem Jakubem Fliegelem, který popsal na promítaných 
snímcích stávající stav komunikace i podmínku, že město by cestu do majetku převzalo pouze po řádné rekonstrukci 
a upozorňuje, že je to v podstatě jediná a poslední šance, jak dosáhnout toho, aby cesta byla nejen opravena, 
ale hlavně znovu zpřístupněna. Vysvětluje, že k tomu, aby se vůbec začalo cokoliv plánovat a dělat, vyžaduje kraj 
souhlas města s tím, že poté cestu převezme do svého vlastnictví. Rekonstrukce komunikace bude nesmírně drahá, 
cesta je uzavřená 6 let a město každý rok píše odvolání, ve kterém vyjadřuje nesouhlas s tím, že jsou zde umístěny 
zákazy a průchod není umožněn ani pro pěší. Vysvětluje, že se v podstatě jedná o dluh z minulosti, kdy tudy vedla 
objížďka. I přes zákazové značky, nebyly tu zátarasy, těžká technika, která tudy projížděla, cestu úplně zničila. 
Návrh pana náměstka hejtmana, zda by město cestu převzalo, kdyby kraj zajistil jen opravu povrchu uzavřené části 
komunikace, odmítla. Pokud by šlo jen o opravy povrchu, byla by cesta vzhledem k těžké lesní a zemědělské technice 
po otevření za 3 – 4 roky ve stejném stavu. Dále vysvětluje, že velmi aktivním je v této kauze pan xxxxxxxxxx. 
Uvádí, že při prvních jednáních s krajem o nutnosti opravy byla vznesena podmínka, že když město zařídí vykácení 
celého úseku, kraj silnici opraví. Načež stromy na pozemcích města byly vykácené a totéž domluvil 
pan místostarosta i s Lesy ČR, které dřeviny rovněž odtěžily. Následně přišlo vyjádření z kraje, že hrozí řícení skal. 
Domnívá se, že v tomto případě zkrátka nebyla vůle k provedení opravy, neboť stav mnoha úseků silnic v našem 
kraji je velmi špatný a počet obyvatel je v Sušici tak nízký, že tento úsek rozhodně nepatří mezi priority kraje. 
Doplňuje, že by nevadilo, kdyby se při rekonstrukci komunikace zúžila a vznikly zde třeba výhybny, ale že bez řádné 
opravy ji město převzít nemůže. Zcela na místě je i spolupodílení se na sanaci skal a to těch, které jsou na pozemcích 
města, ale zatím není k dispozici nic bližšího. Podotýká, že na kraji už padaly i návrhy na úplné vyřazení ze silniční 
sítě, kdy by tedy tato silnice přestala úplně existovat. Přitom je výraznou zkratkou pro všechny, kdo se potřebují 
dostat na autobusovou zastávku. Připomněla také loňskou smrtelnou nehodu traktoristy, který sem vjel i přes zákaz 
a převrátil se. 
 

Pan Tomáš Novák – vyjadřuje souhlas s podmínkami města a uvádí, že se určitě nebude jednat o desítky, ale spíše 
o stovky milionů. Příroda tady je podle něj krásná, ale investice to bude obrovská, a pokud na to kraj přistoupí, 
nezbyde, než mu vyjádřit velké poděkování. 
 

Paní starostka – dodává, že majetkový výbor se byl podívat na místě a celý úsek prošel, ale žádné popadané kameny 
nenašli, otázkou je i to, zda řícení skal není jen podružný důvod, který měl navodit dojem, že není bezpečné 
tento úsek opravit a otevřít. 
 

Pan Jakub Fliegel – říká, že s panem tajemníkem velmi pečlivě prohlédli okolí a nic popadaného tam nebylo. 
 

Pan Tomáš Novák – je přesvědčený, že skalní panoramata, která tuto silnici obklopují, jsou jednoznačně úchvatným 
místem. 
 

Paní Mgr. Veronika Matějková – konstatuje, že předtím, kdy skály nepadaly, to byl nejsilnější argument k tomu, 
proč cestu nelze otevřít a opravit a teď když podle nich skály padají, tak to najednou půjde. 
 

Paní starostka – vysvětluje, že to je jinak. Tento úsek je uzavřený hlavně z důvodu stavu komunikace, ale jako další 
důvod je zmiňovaný určitý posudek, který upozorňuje na nebezpečí řícení skal a na jeho základě sem byl umístěn 
i zákaz vstupu pro pěší. 
 

Pan Tomáš Novák – uvádí, že proti stavu této silnice je spojka mezi Vrchovany a Chlumem nádherná. 
 

Paní starostka – opakuje, že to je jediná možnost, jak dosáhnout toho, aby se silnice otevřela a opravená. 
 

Pan místostarosta – ptá se, zda chápe dobře, že komplexní rekonstrukce bude od hlavní křižovatky za Dřevčicemi. 
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Paní starostka – popisuje, že ne, že se bude jednat vyloženě o úsek od zákazu dolů k čekárně. 
 

Pan místostarosta – konstatuje, že to už se řešilo někdy před dvěma lety, a že v části od křižovatky k zátarasům 
je jen slabý asfalt, přitom je tu plno polí, ke kterým projíždí zemědělská technika po této komunikaci. 
 

Paní starostka – říká, že v popisované části se dělal nový asfalt na slušné podloží, přičemž tehdy přišla nabídka, 
že buď udělá kraj opravy děr na hlavním tahu, nebo udělá nový povrch na cestě do Sušice, a protože hlavní tah 
pak stejně budou muset opravit, rozhodla se pro povrch do Sušice. Z proběhlých jednání vyplynulo, že město 
se spokojí s tím, když bude kompletní rekonstrukce provedena na úseku, který je nyní zavřený. 
 

Pan místostarosta – doplňuje, že z pozice údržby se toho moc nemění, protože když jedou protahovat městskou 
část cesty do Sušice, stejně mají radlice dole i na úseku, který je ještě kraje. 
 

Návrh usnesení bod 5a): 
 

Zastupitelstvo schvaluje na návrh majetkového výboru zastupitelstva 
na základě předložené písemné nabídky (složka č. 1/24) zahájit proces bezúplatného převzetí (formou darování) 
do vlastnictví Města Dubá nabízenou pozemní komunikaci od Libereckého kraje, Krajské správy silnic Libereckého 
kraje, příspěvková organizace, tj. stavbu pozemní komunikace č. III/2603 Sušice, v délce 1 975 m, s pozemkem 
p.p. p.č. 1252, ostatní plocha (silnice), o výměře 14 752 m², v obci Dubá, katastrální území Dřevčice. 
Podmínkou Města Dubá k uskutečnění převzetí předmětné pozemní komunikace s pozemkem do vlastnictví Města 
Dubá je, že Liberecký kraj uvedenou pozemní komunikaci před jejím převodem komplexně zrekonstruuje 
včetně souvisejících objektů. Město Dubá dále požaduje právo vyjádřit se k projektové dokumentaci na realizaci 
této stavební akce, jejíž zpracování zadá Liberecký kraj. V této souvislosti bude v této fázi mezi Libereckým krajem 
a Městem Dubá uzavřena Smlouva o budoucí smlouvě darovací. 
 

Výsledek hlasování o návrhu: pro schválení: 9 proti schválení: 0 zdrželo se: 1 
 I. Žalovičová, A. Ložková  M. Fuxa 
 M. Šimonová, V. Matějková   
 J. Fliegel, M. Mynařík   
 T. Novák, E. Jelenová   
Usnesení bylo schváleno. T. Mařík   
______________________________________________________________________________________________________ 
 

b) Projednání žádosti na zřízení věcného břemene – služebnosti inženýrské sítě 
 na městských nemovitostech – pozemcích, k.ú. Lhota u Dřevčic 
 

Pan Jakub Fliegel – sděluje, že Severočeská vodárenská společnost v rámci již schválené probíhající stavební akce 
„DUBÁ, LHOTA – náhrada zdroje“, plánuje realizovat i novou podzemní elektro přípojku k tomuto novému vodnímu 
zdroji (vodárně) ve Lhotě. Touto stavbou budou dotčeny městské pozemky v rozsahu cca 101 běžných metrů, 
proto je nutné zřídit věcné břemeno služebnosti. 
 

Majetkový výbor zastupitelstva – navrhuje zastupitelstvu schválit na základě předložené písemné žádosti 
a dokumentace v návaznosti na již odsouhlasenou stavební akci „CL 012 028 DUBÁ, LHOTA – náhrada zdroje“, 
uzavřít Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene – služebnosti inženýrské sítě mezi Městem Dubá 
(budoucí povinná osoba) a společností Severočeská vodárenská společnost a.s., se sídlem Teplice (budoucí 
oprávněná osoba), která se týká umístění a provozování nové přípojky elektrické energie k vodnímu zdroji 
s ochranným pásmem pro umožnění vstupu a vjezdu po nezbytnou dobu a v nutném rozsahu za účelem prohlídky, 
údržby, opravy nebo odstranění havárií této inženýrské sítě. Jedná se o uložení zemního kabelového vedení NN 
v rozsahu cca 101 běžných metrů, na částech městských nemovitostí – pozemků pozemkových parcelách parcelní 
čísla 303/4, 311/5 a 527, v obci Dubá, katastrální území Lhota u Dřevčic. Jednorázová finanční náhrada za zřízení 
práv odpovídajících věcnému břemeni služebnosti byla vyčíslena ve výši 5 000 Kč plus 21% DPH, v souladu 
se zákonem stanovenými postupy pro určení výše náhrady dle zákona č. 151/1997 Sb., o oceňování majetku, 
a vyhlášky č. 441/2013 Sb., oceňovací vyhláška, ve znění pozdějších předpisů. Budoucí strana oprávněná jako 
investor uvedené stavby hradí všechny související poplatky. 
 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům vyjádřit se k této záležitosti. K návrhu 
se zastupitelé vyjádřili následovně, občané se k záležitosti nevyjádřili. 
 

Pan Jakub Fliegel – vysvětluje zastupitelům, že stávající zdroj vody je již nevyhovující a k tomu, aby mohl být 
využíván nový vrt na vodu, který je již připraven, je třeba udělat novou přípojku elektřiny, která povede přes městské 
pozemky. Při této akci dojde i k rekonstrukci části vodovodního vedení, které vede po soukromých pozemcích, 
majitelé však nevydali souhlas k tomu, aby se souběžně s tím položilo i vedení elektrické. 
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Pan místostarosta – diví se, proč nedali souhlas, když budou mít pozemek stejně rozkopaný. 
 

Paní starostka – uvádí, že přibližně před rokem byla na místě schůzka, na které majitelé pozemků s uložením 
souhlasili, ale následně si to rozmysleli. Dodává, že dostali velmi dobrou finanční nabídku a příslib uvedení zahrady 
do původního stavu, ale že si postavili hlavu, že chtějí víc, tak nakonec nedostanou nic. Díky tomu, že se elektrická 
přípojka povede přes městské pozemky, dostane město běžnou náhradu. 
 

Návrh usnesení bod 5b): 
 

Zastupitelstvo schvaluje na návrh majetkového výboru zastupitelstva 
na základě předložené písemné žádosti a dokumentace v návaznosti na již odsouhlasenou stavební akci „CL 012 028 
DUBÁ, LHOTA – náhrada zdroje“, uzavřít Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene – služebnosti 
inženýrské sítě mezi Městem Dubá (budoucí povinná osoba) a společností Severočeská vodárenská společnost a.s., 
se sídlem Teplice (budoucí oprávněná osoba), která se týká umístění a provozování nové přípojky elektrické energie 
k vodnímu zdroji s ochranným pásmem pro umožnění vstupu a vjezdu po nezbytnou dobu a v nutném rozsahu 
za účelem prohlídky, údržby, opravy nebo odstranění havárií této inženýrské sítě. Jedná se o uložení zemního 
kabelového vedení NN v rozsahu cca 101 běžných metrů, na částech městských nemovitostí – pozemků 
pozemkových parcelách parcelní čísla 303/4, 311/5 a 527, v obci Dubá, katastrální území Lhota u Dřevčic. 
Jednorázová finanční náhrada za zřízení práv odpovídajících věcnému břemeni služebnosti byla vyčíslena 
ve výši 5 000 Kč plus 21% DPH, v souladu se zákonem stanovenými postupy pro určení výše náhrady dle zákona 
č. 151/1997  Sb., o oceňování majetku, a vyhlášky č. 441/2013 Sb., oceňovací vyhláška, ve znění pozdějších 
předpisů. Budoucí strana oprávněná jako investor uvedené stavby hradí všechny související poplatky. 
 

Výsledek hlasování o návrhu: pro schválení: 10 proti schválení: 0 zdrželo se: 0 
 I. Žalovičová, M. Fuxa   
 A. Ložková, M. Šimonová   
 V. Matějková, J. Fliegel   
 M. Mynařík, T. Novák   
Usnesení bylo schváleno. E. Jelenová, T. Mařík   
______________________________________________________________________________________________________ 
 

c) Projednání žádosti na zřízení věcného břemene – služebnosti inženýrské sítě 
 na městské nemovitosti – pozemku, k.ú. Heřmánky 
 

Pan Jakub Fliegel – sděluje, že společnost ČEZ plánuje realizovat novou podzemní elektro přípojku k soukromému 
pozemku v Horních Heřmánkách. Touto stavbou bude dotčen městský pozemek v rozsahu 26 běžných metrů, 
proto je nutné zřídit věcné břemeno služebnosti. 
 

Majetkový výbor zastupitelstva – navrhuje zastupitelstvu schválit na základě předložené písemné žádosti uzavřít 
Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene – služebnosti inženýrské sítě a Dohodu o umístění stavby 
číslo stavby IP-12-4015827, název stavby CL-Dubá, Heřmánky, ppč. 383, kNN, mezi Městem Dubá (budoucí strana 
povinná) a společností ČEZ Distribuce, a.s., Děčín (budoucí strana oprávněná), která se týká umístění a provozování 
nového zařízení distribuční soustavy s ochranným pásmem, tj. uložení zemního kabelového vedení NN v rozsahu 
26 běžných metrů, na části městské nemovitosti – pozemku pozemkové parcele parcelní číslo 548/2, v obci Dubá, 
katastrální území Heřmánky. Jednorázová finanční náhrada za zřízení práv odpovídajících věcnému břemeni 
služebnosti byla vyčíslena dle ocenění ve výši 2 000 Kč plus 21% DPH. Budoucí strana oprávněná hradí všechny 
související poplatky. 
 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům vyjádřit se k této záležitosti. K návrhu 
nebyly zastupiteli vzneseny žádné dotazy, připomínky či protinávrhy, občané se k záležitosti nevyjádřili. 
 

Návrh usnesení bod 5c): 
 

Zastupitelstvo schvaluje na návrh majetkového výboru zastupitelstva 
na základě předložené písemné žádosti uzavřít Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného                                 
břemene – služebnosti inženýrské sítě a Dohodu o umístění stavby číslo stavby IP-12-4015827, název stavby CL-
Dubá, Heřmánky, ppč. 383, kNN, mezi Městem Dubá (budoucí strana povinná) a společností ČEZ Distribuce, a.s., 
Děčín (budoucí strana oprávněná), která se týká umístění a provozování nového zařízení distribuční soustavy 
s ochranným pásmem, tj. uložení zemního kabelového vedení NN v rozsahu 26 běžných metrů, na části městské 
nemovitosti – pozemku pozemkové parcele parcelní číslo 548/2, v obci Dubá, katastrální území Heřmánky. 
Jednorázová finanční náhrada za zřízení práv odpovídajících věcnému břemeni služebnosti byla vyčíslena 
dle ocenění ve výši 2 000 Kč plus 21% DPH. Budoucí strana oprávněná hradí všechny související poplatky. 
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Výsledek hlasování o návrhu: pro schválení: 10 proti schválení: 0 zdrželo se: 0 
 I. Žalovičová, M. Fuxa   
 A. Ložková, M. Šimonová   
 V. Matějková, J. Fliegel   
 M. Mynařík, T. Novák   
Usnesení bylo schváleno. E. Jelenová, T. Mařík   
 

Paní starostka – děkuje panu Jakubovi Fliegelovi za přednesené návrhy a informace. 
______________________________________________________________________________________________________ 

 

6. Návrh na schválení změny Zakládací smlouvy Dobrovolného svazku obcí EKOD 
a Stanov Dobrovolného svazku obcí EKOD a návrh na odsouhlasení aktualizace přílohy 
č. 1 Stanov Dobrovolného svazku obcí EKOD 

Paní starostka – informuje zastupitele a přítomné občany o projednání návrhu na schválení změny Zakládací 
smlouvy Dobrovolného svazku obcí EKOD a Stanov Dobrovolného svazku obcí EKOD a návrh na odsouhlasení 
aktualizace přílohy č. 1 Stanov Dobrovolného svazku obcí EKOD. Vzhledem k doporučení krajského úřadu a změně 
zákona byla zrevidována zakládací smlouva a stanovy Dobrovolného svazku obcí EKOD. Hlavní změnou je oddělení 
těchto dokumentů a zrušení provázanosti. Veškerá pravidla fungování svazku budou nově upravena pouze 
ve stanovách. Nově příchozí členové i ti stávající se budou řídit pouze stanovami. Dále se upravuje schvalování 
důležitých právních aspektů jako přistoupení nového člena, vyloučení člena, výši členských příspěvků a to na členské 
schůzi 2/3 hlasů všech členů svazku, dále upravuje majetkové vypořádání při případném odchodu člena, 
kterým bude především mimořádný členský příspěvek (100 Kč na obyvatele). 
 

Paní starostka – navrhuje zastupitelstvu schválit změnu Zakládací smlouvy Dobrovolného svazku obcí EKOD 
a změnu Stanov Dobrovolného svazku obcí EKOD v předloženém znění, viz příloha. Dále navrhuje zastupitelstvu 
souhlasit s aktualizací přílohy č. 1 Stanov Dobrovolného svazku obcí EKOD – Seznam členů svazku doplněním 
o město Nový Bor, IČO 00260771 a obce Okna, IČO 00673412 a Provodín, IČO 00524760, viz příloha, a žádá o své 
pověření k vyjádření této vůle zastupitelstva hlasováním na členské schůzi Dobrovolného svazku obcí EKOD. 
 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům vyjádřit se k této záležitosti. K návrhu 
nebyly zastupiteli vzneseny žádné dotazy, připomínky či protinávrhy, občané se k záležitosti nevyjádřili. 
 

Návrh usnesení bod 6): 
 

Zastupitelstvo schvaluje na návrh paní starostky 
změnu Zakládací smlouvy Dobrovolného svazku obcí EKOD a změnu Stanov Dobrovolného svazku obcí EKOD 
v předloženém znění, viz příloha. 
 

Zastupitelstvo souhlasí na návrh paní starostky 
s aktualizací přílohy č. 1 Stanov Dobrovolného svazku obcí EKOD – Seznam členů svazku doplněním 
o město Nový Bor, IČO 00260771 a obce Okna, IČO 00673412 a Provodín, IČO 00524760, viz příloha, a pověřuje 
paní starostku k vyjádření této vůle zastupitelstva hlasováním na členské schůzi Dobrovolného svazku obcí EKOD. 
 

Výsledek hlasování o návrhu: pro schválení: 10 proti schválení: 0 zdrželo se: 0 
 I. Žalovičová, M. Fuxa   
 A. Ložková, M. Šimonová   
 V. Matějková, J. Fliegel   
 M. Mynařík, T. Novák   
Usnesení bylo schváleno. E. Jelenová, T. Mařík   
______________________________________________________________________________________________________ 

 

7. Projednání žádosti Spolku Lungta o připojení se k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“ 
dne 10. března 2024 

Paní starostka – informuje zastupitele a přítomné občany o projednání žádosti Spolku Lungta připojit se 
k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“ dne 10. března 2024. V tento den se prostřednictvím mezinárodní 
kampaně Vlajka pro Tibet bude připomínat 65. výročí povstání Tibeťanů proti čínské okupaci Tibetu, které bylo 
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násilně potlačeno armádou Čínské lidové republiky a při němž zahynulo na 80 000 Tibeťanů, statisíce zemřely 
v následujících letech ve věznicích, pracovních táborech nebo během hladomoru. Počet uprchlíků v exilu je zhruba 
150 tisíc a na protest proti porušování lidských práv v Tibetu se za posledních 15 let upálilo již 159 Tibeťanů. 
 

Paní starostka – navrhuje zastupitelstvu schválit na základě předložené písemné žádosti Spolku Lungta připojit se 
k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“ dne 10. března 2024, viz příloha. 
 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům vyjádřit se k této záležitosti. K návrhu 
nebyly zastupiteli vzneseny žádné dotazy, připomínky či protinávrhy, občané se k záležitosti nevyjádřili. 
 

Návrh usnesení bod 7): 
 

Zastupitelstvo schvaluje na návrh paní starostky 
na základě předložené písemné žádosti Spolku Lungta připojit se k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“ 
dne 10. března 2024, viz příloha. 
 

Výsledek hlasování o návrhu: pro schválení: 9 proti schválení: 1 zdrželo se: 0 
 I. Žalovičová, M. Fuxa M. Mynařík  
 A. Ložková, M. Šimonová   
 V. Matějková, J. Fliegel   
 T. Novák, E. Jelenová   
Usnesení bylo schváleno. T. Mařík   
______________________________________________________________________________________________________ 

 

8. Informace 

Paní starostka – informuje zastupitelstvo a občany o následujících záležitostech: 
 

Masopust, který se konal v sobotu dne 10. února 2024 v Dubé 
 

Paní starostka – informuje, že letošního Masopustu se ze zdravotních důvodů nezúčastnila a prosí paní Moniku 
Šimonovou, zda by k akci chtěla něco říci. 
Paní Monika Šimonová – děkuje a uvádí, že ona tam sice také nebyla, ale že vše vyšlo dobře, účast masek byla hojná, 
což je vidět na fotografiích, nechyběli ani bubeníci z Tam Tam Batucada, připraveno bylo také občerstvení na Výsluní 
a na náměstí byl strom hojnosti. 
Paní starostka – doplňuje, že novinkou byla zábava pro děti na Sále Dubá. 
Paní Monika Šimonová – dodává, že slyšela, že některé děti chtěly tančit ještě po desáté večer a vůbec se jim 
nechtělo domů. 
 

Předání Ceny Města Dubá panu Jaroslavu Řeřichovi 
 

Paní starostka – prosí o několik slov pana Tomáše Maříka. 
Pan Tomáš Mařík – informuje, že 17. února 2024 byla za přítomnosti hejtmana Libereckého kraje pana Martina 
Půty předána panu Jaroslavu Řeřichovi Cena Města Dubá za neuvěřitelných 50 let práce v jednotce Sboru 
dobrovolných hasičů Dubá. Slavnostního předání se účastnili také zástupci HZS z Liberce. Akci považuje za velmi 
příjemnou. 
Paní starostka – dodává, že ocenění mělo původně být předáno v rámci hejtmanského dne, což se bohužel 
nepodařilo, protože pan Jaroslav Řeřicha musel podstoupit zdravotní zákrok, který nebylo možné odložit. 
 

Příprava výběrového řízení na realizaci rekonstrukce městského veřejné osvětlení 
 

Paní starostka – informuje, že město má podanou žádost na první fázi projektu rekonstrukce veřejného osvětlení, 
připravuje se výběrové řízení a v tomto roce by první fáze měla být realizována. V e-mailu už přitom má návrh 
na druhou fázi rekonstrukce, tedy na osvětlení na vesnicích, věří, že na to by mohlo dojít příští rok. 
 

Příprava projektu na rekonstrukci autobusového nádraží (Autobusový terminál Dubá) 
 

Paní starostka – informuje, že v tomto případě se o dotaci žádá přes IROP a je to náročnější akce, dokládat se musí 
i věci, které nejsou úplně běžné, proto doufá, že se podaří vše stihnout tak, aby se město vešlo do výzvy, která je 
vyhlášená teď. 
 

Příprava výběrového řízení na realizaci projektu Základní školy Dubá „Moderní učebna polytechniky a robotiky“ 
a příprava projektu na vyřešení kompletní otopné soustavy a zateplení budovy základní školy 
 

Paní starostka – informuje, že realizovat se budou dvě odborné učebny, kdy k výběrovému řízení ještě zbývá doladit 
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rozpočet na elektroinstalace a v přípravě je projekt na vyřešení kompletní otopné soustavy a zateplení objektu školy 
(řádově 40 milionů Kč s dotací 50%) s odborníky a architektem, kteří spolupracují i s ČVUT hledáme ideální           
řešení – po dokončení studie bychom mohli podat žádost o dotaci. 
Pan místostarosta – říká, že problémem je, že body a v návaznosti na ně i výše dotace, se dostávají podle toho, 
kolik se provedeným zásahem ušetří energie. 
 

Vyrobená nová informační cedule Sušárna chmele a Autocamp Nedamov a příprava výroby nové informační 
cedule na Nedvězí 
 

Paní starostka – informuje, že už je vyrobená nová informační cedule, která bude směrovat návštěvníky 
jak do kempu, tak k Sušárně chmele. Připravuje se i nová cedule na Nedvězí, která praskla a je ji třeba nahradit. 
Zároveň uvádí, že se připravuje i pexeso, na kterém budou zachyceny kromě památek Dubé také všechny části obce. 
Ke koupi bude na infocentru i v kempu a zároveň bude možné jej použít jako cenu do soutěží. 
 

Spuštění nových webových stránek Autocampu Nedamov 
 

Paní starostka – informuje o spuštění nového webu kempu, který je výrazně jednodušší. Uvádí, že v kempu 
bude nové molo, bude se řešit elektroinstalace v kině a již nyní se kemp připravuje na novou sezónu. 
 

Nástup dvou pracovníků na veřejně prospěšné práce a jednoho pracovníka na společensky účelné pracovní 
místo 
 

Paní starostka – informuje, že velmi špatné jsou zprávy z úřadu práce týkající se pracovníků na veřejně prospěšné 
práce. Těch před lety bylo 15 a jejich počet se postupně snižoval, byť tedy v současné době je více stálých 
zaměstnanců, než bylo dříve. Nechává zastupitele hádat, kolik letos město těchto pracovníků od úřadu práce 
dostane. 
Pan Martin Mynařík – tipuje nulu. 
Paní starostka – uvádí, že dva, a to proto, že je nízká nezaměstnanost a stát již tento program nechce podporovat. 
Navíc nemá město příliš možnost výběru, ale bude se muset spokojit s tím, koho mu úřad práce přidělí. Budou sice 
místní, ale do výběru nemůže město téměř zasahovat. 
Paní starostka – uvádí, že od 1. 3. 2024 nastupuje paní Alena Karešová na tzv. společensky účelné pracovní místo, 
protože se v minulosti osvědčila. Šest měsíců bude na její mzdu přispívat úřad práce a poté zůstane jako stálý 
zaměstnanec. Další sezónní pracovníky bude město muset přijmout na dobu určitou a platit si je samo. Některé věci 
bude zřejmě třeba řešit dodavatelsky. Podle ní rok od roku přibývá ploch, které je třeba udržovat, jako příklad uvádí 
alej ve Dřevčicích. 
 

Před ukončením tohoto bodu byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům vyjádřit se k těmto 
záležitostem. Zastupitelé se k záležitostem vyjádřili viz výše, občané se k záležitostem nevyjádřili. 
 

Návrh usnesení bod 8): 
 

Zastupitelstvo bere na vědomí informace týkající se: 
– Masopustu, který se konal v sobotu dne 10. února 2024 v Dubé 
– předání Ceny Města Dubá panu Jaroslavu Řeřichovi 
– přípravy výběrového řízení na realizaci rekonstrukce městského veřejné osvětlení 
– přípravy projektu na rekonstrukci autobusového nádraží (Autobusový terminál Dubá) 
– přípravy výběrového řízení na realizaci projektu Základní školy Dubá „Moderní učebna polytechniky a robotiky“ 
   a přípravy projektu na vyřešení kompletní otopné soustavy a zateplení budovy základní školy 
– vyrobené nové informační cedule Sušárna chmele a Autocamp Nedamov a přípravy výroby nové informační 
   cedule na Nedvězí 
– spuštění nových webových stránek Autocampu Nedamov 
– nástupu dvou pracovníků na veřejně prospěšné práce a jednoho pracovníka na společensky účelné pracovní 
   místo 
______________________________________________________________________________________________________ 
 

9. Diskuse 

Paní starostka – vyzývá zastupitele a občany k příspěvkům do diskuse. 
 

Pan Tomáš Novák – má dotaz, zda funguje traktor se stěpkovačem, protože si myslivci chtějí udělat brigádu 
od Bílé kaple u letiště směrem k Dubové hoře, kde už je to opět značně zarostlé. Zve pana místostarostu na schůzi, 
kde by se domluvil termín brigády. 
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Pan místostarosta – potvrzuje, že štěpkování je možné. 
 

Pan Tomáš Novák – zajímá ho, jak to vypadá s pořízením nového traktoru. 
 

Pan místostarosta – informuje, že v březnu by měla být vypsaná výzva a doufá, že bude možné se do ní přihlásit. 
Podotýká ale, že město nemá ani tak problém s technikou, jako spíše s tím, že je tam málo lidí, kteří s ní mohou 
pracovat. Vysvětluje, že v tomto týdnu projížděli městské cesty, které jsou po zimě značně zničené. Informuje, 
že třeba na Kluku je velký problém, protože tam je zničený propustek a voda z vedlejších mokřad už do půli zaplavuje 
cestu, takže se bude muset cesta překopat a položit nová trubka, aby se laguna odvodnila, a teprve potom se může 
uvažovat o opravě cesty. Toto je již předjednáno se Správou CHKO. 
 

Paní Eva Jelenová – potvrzuje, že voda je tu opravdu již přes půl cesty. 
 

Pan místostarosta – uvádí, že problém je i v Nedamově, nad Křenovem u vodárny a na dalších místech, kde už se 
drhne na prostředku autem. Odbočuje ke kempu, kde už je objednané nové plastové molo, řeší se odvodnění pláže 
a dosypání nového písku, úpravy se budou dělat i u přístřešku před letním kinem, bolestivé místo jsou sociálky 
v kempu, kde se i přes větrání dělá plíseň. 
 

Občan – ptá se, jestli se řešil křížek na domě v křižovatce ulic Požárníků, Nedamovská a Jana Roháče. 
Dům má nového majitele a on se obává, aby se s touto památkou nenakládalo špatně. 
 

Pan Bedřich Janďourek (tajemník úřadu) – vysvětluje, že kříž je součástí tohoto objektu a vlastník má povinnost 
o tuto památku pečovat a musí na tomto místě zůstat. 
 

Paní starostka – doplňuje, že zprvu si nebyli jistí, čí křížek je, ale že bylo zjištěno, že je skutečně součástí tohoto 
domu a majitel je seznámen s tím, že je to památka, o níž musí řádně pečovat. 
 

Občan – ujišťuje se, že jej tedy nemůže prodat. 
 

Paní starostka – odpovídá, že to nemůže, protože by za to byl stíhán. 
 

Pan Tomáš Novák – říká, že před lety tam přistihl někoho, jak chtěl křížek sundat, na což tedy nedošlo, takže křížek 
v podstatě zachránil. 
 

Paní starostka – doplňuje, že majitel ví, že je celá budova památkově chráněna, a že veškeré kroky s památkáři 
konzultuje. 
 

Pan místostarosta – konstatuje, že opravu domu bere majitel možná spíše jako koníček a že je vidět, že k opravám 
přistupuje citlivě. Ještě informuje, že město má s Compagem Mladá Boleslav dojednáno čistění ulic a že s přesnými 
termíny budou všichni s předstihem seznámeni. Úklid by měl trvat tři dny a dříve než po 10. dubnu 2024 není reálné 
práce provést. 
 

Paní starostka – říká, že nejdříve bude firma řešit velká města, se kterými mají již termíny domluvené a že naši 
občané budou včas informováni. 
______________________________________________________________________________________________________ 

 

Závěr zasedání 

Paní starostka – končí zasedání zastupitelstva v 1845 hodin. Děkuje panu tajemníkovi za přípravu zasedání, 
děkuje všem za pozornost a přeje hezký zbytek večera. Na závěr sděluje, že příští řádné veřejné zasedání 
zastupitelstva se uskuteční ve čtvrtek dne 21. března 2024 v 1700 hodin v Dubé. 
______________________________________________________________________________________________________ 

 

Přílohy zápisu 

1) Prezenční listina 
2) Zveřejněná informace o konání veřejného zasedání Zastupitelstva Města Dubá podle ustanovení § 93 odst. 1 

zákona o obcích 
______________________________________________________________________________________________________ 
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Vyhotovení a podepisování zápisu 

Zápis byl vyhotoven dne 6. března 2024 

 
Zapisovatel zápisu: paní Zuzana Martínková ………………………………………… 

 
Ověřovatelé zápisu: 

 
Pan Jakub Fliegel dne ……………………………… ………………………………………… 

 
 
Pan Tomáš Mařík dne ……………………………… ………………………………………… 

 
Místostarosta Města Dubá: 

 
Pan Martin Fuxa, DiS. dne ……………………………… ………………………………………… 

 
Starostka Města Dubá: 

 
Paní Ing. Irena Žalovičová dne ……………………………… ………………………………………… 


